

District Conference 2025 – SPONSORSHIP OPPORTUNITIES

April 25 & 26, 2025
Infinity Conference Center – Ottawa, ON



MARKETING & ADVERTISING PACKAGES

Supporting our conference through sponsorship is win-win. Not only for you the sponsor, but for the District and Rotary at large. 100% of the advertising revenue goes back to our district, your investment in promoting your organization is also an investment in the community.

- Benefit from valuable visibility in your local area
- Sponsor mental health care and support Rotary in your community
- Enhance your public image and brand

Display advertising presents the opportunity to promote your business to the community by partnering with our Rotary clubs within your geographic area. All advertising is displayed for an entire year.

TYPES OF PACKAGES INCLUDE

A. Website – webpage for the Conference

Sponsorship has many advantages including exposure on the *Rotary District 7040 website*. Most sponsorship packages include a logo with link to your website. Visitors to the District 7040 website are members and friends of local clubs within a close geographical area, as well as service-oriented individuals looking for a way to get involved with their community. The demographic is typically 35 – 65 year-olds with above average disposal income; **providing a choice and localized audience for many sponsors and advertisers**. This makes https://rotary7040.com/ an ideal site for small businesses offering products and services in the area.

B. In Conference

District Conference 2025 provides opportunities for sponsors to have **direct and meaningful exposure to conference attendees** prior to, during and even after the conference. There are many options to customize your partnership with this annual Rotary event. Major Sponsors will have an opportunity to have a booth at the conference center. Major and Mid-level Sponsors will also be given opportunities to meet Rotarians.

C. Social Media

District Conference 2025 can serve to engage not just Rotarians (and Rotaractors, who are 18 – 30-year-olds) and but the public at large. Your brand will be published online for the world to see and your affiliation and support to Rotary. Our social media will concentrate on our District Facebook page and Instagram.

D. Videos

Throughout the conference, the organizers will be recording Rotarians in action. The videos will capture the event but will also interview the Major Conference Sponsors.

Sponsorship Levels

	Advertising Package Includes		
Major Conference Sponsor Cost: \$3,000 Duration: Signing through April 2025	 Dedicated posting and recognition on District social media (Facebook, Instagram) Ad posted on District webpage for Conference Opportunity to welcome and network with attendees at specific plenaries and sessions Designated booth area: you can promote your business and networking at the conference in the House of Friendship 		
Mid-level Conference Sponsor Cost: \$1,500 Duration: Signing through April 2025	 Dedicated posting and recognition on District social media (Facebook, Instagram) Ad posted on District webpage for Conference Opportunity to welcome and network with attendees at specific plenaries 		
Basic Sponsorship Cost: \$500 Duration: Signing through April 2025	1) Ad posted on District webpage for Conference		

Sponsorship Types

Sponsors are requested to indicate how they will contribute to the success of the conference in one of the following ways:

- 1) Providing a financial donation in exchange for the appropriate recognition
- 2) Other*

Terms and Conditions

- 1) Sponsor will be asked to sign a letter of agreement defining the sponsorship arrangements.
- 2) Provision of Cash or in-kind donations will be negotiated with each sponsor and defined in the letter of agreement.

^{*} The sponsor is requested to provide an estimated value for the total proposed sponsorship value.

3) Full sponsorship cash contribution required at time of signing.

Selection Criteria

The selection of the limited quantity sponsorships will be based on the <u>best value</u> to the conference. Best value will be based on the quality of the sponsorship or product provided. District Conference 2025 reserves the right to adjust sponsorship levels to meet specific needs or requests.



ROTARY DISTRICT 7040 CONFERENCE 2025 SPONSORSHIP AGREEMENT

COMPANY NAME:		PHONE NUMBER:				
COMPANY ADDRESS:		CITY, POSTAL/ZIP CODE:				
CONTACT NAME: TITLE:		SIGNATURE:				
Level of Sponsorship	Type of Sponsorship Cash In-Kind Combination Cash and Ir Other (describe below) Credit Card***	n Kind	Estimated total value of Sponsorship Cash: In-Kind: Other: Credit Card: Total:			
Description of Sponsorship – Cash, In-Kind, or other Additional Information or Special Requests						

Please return all sponsorship proposals to bonnie.black@rotary7040.com

***Credit card payment will be individually arranged for security purposes

Rotary District 7040 District Conference – April 25 & 26, 2025

www.Rotary7040.com



Conférence de district 2023 – OPPORTUNITÉS DE PARRAINAGE

25 & 26 avril 2025 Infinity Conference Center – Ottawa, ON



FORFAITS MARKETING ET PUBLICITÉ

Soutenir notre conférence par le parrainage est gagnant-gagnant. Pas seulement pour vous, le parrain, mais pour le district et le Rotary dans son ensemble. 100% des revenus publicitaires reviennent à notre district, votre investissement dans la promotion de votre organisation est également un investissement dans la communauté.

- Bénéficiez d'une visibilité précieuse dans votre région
- Parrainez des soins de santé mentale et soutenez le Rotary dans votre communauté
- Améliorez votre image publique et votre marque

La publicité display offre la possibilité de promouvoir votre entreprise auprès de la communauté en vous associant à nos Rotary clubs de votre zone géographique. Toutes les publicités sont affichées pendant une année entière.

LES TYPES DE FORFAITS COMPRENNENT

A. Site Web

Le parrainage présente de nombreux avantages, notamment la visibilité sur le site Web du Rotary District 7040. La plupart des packages de parrainage incluent un logo avec un lien vers votre site Web du Conférence. Les visiteurs du site sont des membres et des amis de clubs locaux dans une zone géographique proche, ainsi que des personnes axées sur le service à la recherche d'un moyen de s'impliquer dans leur communauté. Le groupe démographique est généralement de 35 à 65 ans avec un revenu de disposition supérieur à la moyenne ; offrant une audience de choix et localisée à de nombreux sponsors et annonceurs. Cela fait de https://rotary7040.com/ un site idéal pour les petites entreprises proposant des produits et services dans la région.

B. En conférence

Conférence de district 2025 offre aux sponsors la possibilité d'avoir une exposition directe et significative aux participants à la conférence avant, pendant et même après la conférence. Il existe de nombreuses options pour personnaliser votre partenariat avec cet événement annuel du Rotary. Les principaux commanditaires auront l'occasion d'avoir un stand au centre de conférence. Les sponsors majeurs et intermédiaires auront également la possibilité de rencontrer des Rotariens.

C. Médias sociaux

Conférence de district 2025 peut servir à impliquer non seulement les Rotariens (et les Rotaractiens, qui ont entre 18 et 30 ans) mais aussi le grand public. Votre marque sera publiée en ligne pour que le monde puisse la voir ainsi que votre affiliation et votre soutien au Rotary. Nos médias sociaux se concentreront sur Facebook et Instagram.



Niveaux de parrainage

	Le forfait publicitaire comprend		
Commanditaire majeur de la conférence Coût: 3 000 \$ Durée: à 25 avril 2025	1) Publication dédiée et reconnaissance sur les médias sociaux du district (Facebook, Instagram) 2) Annonce publiée sur le site Web du district 3) Possibilité d'accueillir et de réseauter avec les participants lors de séances plénières et de sessions spécifiques 4) Zone de stand désignée : vous pouvez promouvoir votre entreprise et votre réseautage lors de la conférence 5) Participation à la conférence vidéo		
Commanditaire de la conférence de niveau intermédiaire Coût: 1 500 \$ Durée: à 25 avril 2025	 Publication dédiée et reconnaissance sur les médias sociaux du district (Facebook, Instagram) Annonce publiée sur le site Web du district Possibilité d'accueillir et de réseauter avec les participants lors de séances plénières et de sessions spécifiques 		
Parrainage de base Coût: 500 \$ Durée: à 25 avril 2025	1) Annonce publiée sur le site Web du Conférence		

Types de parrainage

Les sponsors sont priés d'indiquer comment ils contribueront au succès de la conférence de l'une des manières suivantes :

- 1. Fournir un don financier en échange de la reconnaissance appropriée
- 2. Autre Le parrain est prié de fournir une estimation de la valeur totale du parrainage proposé.

Termes et conditions

- 1) Le parrain sera invité à signer une lettre d'accord définissant les modalités de parrainage.
- 2) La fourniture de dons en espèces ou en nature sera négociée avec chaque sponsor et définie dans la lettre d'accord.
- 3) Contribution en espèces du parrainage complet requise au moment de la signature.

Les critères de sélection

La sélection des commandites en quantité limitée sera basée sur la meilleure valeur pour la conférence. La meilleure valeur sera basée sur la qualité du parrainage ou du produit fourni. Conférence de district 2023 - Inclusion se réserve le droit d'ajuster les niveaux de parrainage pour répondre à des besoins ou demandes spécifiques.



ACCORD DE PARRAINAGE DE LA CONFÉRENCE 2025 DU ROTARY DISTRICT 7040

NOM DE L'ENTREPRISE:		NUMÉRO DE TÉLÉPHONE:				
ADRESSE:		VILLE, CODE POSTAL:				
NOM DU CONTACT: POSTE:		SIGNATURE:				
Niveau de parrainage	Type de parrainage En espèces « In-Kind » Espèces combinées et « In Kind» Autre (décrire ci-dessous) Carte de crédit***		Estimation de la valeur totale du parrainage En espèces: In-Kind: Other: Carte de crédit: Total:			
Description du parrainage – Espèces, en nature ou autre Informations supplémentaires ou demandes spéciales						

Veuillez retourner toutes les propositions de parrainage à <u>bonnie.black@rotary7040.com</u>

Rotary District 7040 District Conference – 25 et 26 avril, 2025

www.Rotary7040.com